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Protokół nr XI 
 

z XI Sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się 19 grudnia 2024 roku  w sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:08,  

a zakończono o godzi. 20:40 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył XI Sesję Rady 

Miejskiej w Brwinowie. Poinformował również, że obecnych na sali jest 17 radnych co oznacza, 

że rozstrzygnięcia podejmowane przez Radę Miejską w Brwinowie będą prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad XI Sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie rozszerzony o uchwały, które wpłynęły na 7 dni przed sesją lecz już 

po wysłaniu zawiadomień o sesji. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przekazanie Światła Betlejemskiego przez harcerzy. 

4. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie. 

6. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

6.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.96.2024); 

6.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.97.2024); 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2025-

2034: 

7.1. przedstawienie projektu uchwały (RM0006.93.2024); 

7.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 

2025-2034; 

7.3. głosowanie nad projektem uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Brwinów na rok 2025: 

8.1. przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem (RM0006.94.2024); 

8.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej na rok 2024; 

8.3. przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków Komisji; 

8.4. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

8.5. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

9. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

9.1. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Brwinów  

(ul. Porzeczkowa) (RM0006.95.2024); 
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9.2. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pruszkowskiego z przeznaczeniem na 

organizację powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej (RM0006.98.2024); 

9.3. zmiany uchwały nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Brwinów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.99.2024); 

9.4. ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

(RM0006.100.2024). 

10. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował dodatkowo, że wpłynęła 

jeszcze jedna uchwała a Burmistrz Arkadiusz Kosiński wystąpił z wnioskiem o zdjęcie punktu 

dotyczącego informacji Burmistrza, w związku z powyższym zaproponował aby wykreślić punkt 

4. „Informacje Burmistrza Gminy Brwinów” oraz o wprowadzeniu do porządku obrad projekt 

uchwały w punkcie 8.5 „przekazania skargi według właściwości (RM0006.101.2024)”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wykreślenie z porządku obrad pkt. 4 "Informacje Burmistrza Gminy Brwinów" i wprowadzenie 

do porządku obrad rozpatrzenia uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości  

w pkt. 8.5 "przekazania skargi według właściwości". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna 

Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (4) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że Rada Miejska  

w Brwinowie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad jednogłośnie. 

 

3. Przekazanie Światła Betlejemskiego przez harcerzy. 

 

Zuchy, harcerze i kadra 62 Szczepu Szaniec imienia Bohaterów Szarych Szeregów Batalionu 

Zośka przekazali Światło Betlejemskie na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie  

i Burmistrza oraz przekazali życzenia świąteczne. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił kalendarz planowanych terminów sesji na przyszły 

rok. Powiadomił, że do Burmistrza wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Brwinowie, z prośbą o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu kontroli spółki BPWiK  
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w Brwinowie do końca stycznia 2025 roku. Poinformował także o zakończonych wstępnych 

pracach nad projektem Statutu Gminy Brwinów. Projekt został już przekazany Burmistrzowi  

z prośbą o opinię i zaopatrzenie go w opinię prawną. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.96.2024), 

 

Skarbnik Gminy Brwinów Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawki do projektów obu uchwał 

WPF i budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 (RM0006.96.2024) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.97.2024), 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie  z dnia 20 grudnia 

2023 r. (RM0006.97.2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata  

2025-2034: 

 

6.1. przedstawienie projektu uchwały (RM0006.93.2024); 

 

Skarbnik Gminy Brwinów Elżbieta Dolota przedstawiła główne założenia projektu uchwały 

budżetu na 2025 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2034 oraz autopoprawki  

do wieloletniej prognozy finansowej. 

 

6.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2025-2034; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki odczytał pozytywną uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie projektu uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej na lata 2025-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głos zabrała radna Karolina Krupa w sprawie dyskusji na ostatniej Komisji Inwestycji  

w sprawie wniosku sołtys Milęcina, dotyczącego budowy w roku 2025 oświetlenia ulicznego 

wzdłuż dróg gminnych, w dwóch konkretnych lokalizacjach i z tego powodu zaproponowała 

zdjęcie kwoty 65 tysięcy złotych z wpf’u, z zadania dotyczącego utrzymania dróg w okresie 

zimowym na zakup i montaż oświetlenia solarnego. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że takiego wniosku nie można głosować  

ze względu na fakt zaciągnięcia zobowiązania finansowego w postaci podpisania umowy z firmą 

na zimowe utrzymanie dróg, a to czy zimy nie będzie można będzie dopiero zweryfikować  

po zakończeniu umowy. 

 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski zasugerował, aby ewentualne środki na zadanie 

proponowane przez radną Karolinę Krupę przeznaczyć z zadania w załączniku 2 w pozycji 1.3.2.41 

z limitem 50 tysięcy na opracowanie dokumentacji projektowej budowy sali kameralnej przy 

Pałacu Kultury. 
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Burmistrz Arkadiusz Kosiński odniósł się ogólnie do budżetu na przyszły rok i zwrócił uwagę, 

na fakt, że i tak już gmina będzie musiała szukać oszczędności w inwestycjach bo zostanie 

przyznana dotacja na ścieżkę rowerową w Milęcinie w ramach partnerstwa międzygminnego  

i konieczne będzie znalezienie kwoty kilkuset tysięcy złotych na wkład własny. 

 

6.3. głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (1) 

Karolina Krupa 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Brwinów na rok 2025: 

 

7.1. przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem (RM0006.94.2024); 

 

Skarbnik Gminy Brwinów Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawki wprowadzone do 

projektu uchwały. 

 

7.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2025; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki odczytał pozytywną uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie projektu uchwały budżetu gminy 

Brwinów na rok 2025. 

 

7.3. przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków Komisji; 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

7.4. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
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7.5. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Krupa 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński dziękując radnym za uchwalenie budżetu na rok 

przyszły i, że na koniec roku wszyscy będą usatysfakcjonowani jak zostanie on zrealizowany. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 

 

8. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

8.1. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Brwinów  (ul. Porzeczkowa) 

(RM0006.95.2024) 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Brwinów  (ul. Porzeczkowa) 

(RM0006.95.2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 
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Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

8.2. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pruszkowskiego z przeznaczeniem na organizację 

powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 

(RM0006.98.2024), 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 

(RM0006.98.2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Maciej Żukowski 

PRZECIW (1) 

Marek Winiarski 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

8.3. zmiany uchwały nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.99.2024), 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głos zabrała radna Karolina Krupa prosząc o sprecyzowanie czy w grupie tych przystanków 

autobusowych są wpisane jakieś nowe za wyjątkiem ul. Biskupickiej. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński odesłał radną do uzasadnienia projektu uchwały w, którym jest 

informacja, że uchwała dotyczy trzech nowych przystanków w Owczarni, dwa przy drogach 

gminnych i jeden przy ul. Książenickiej 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.99.2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, 

Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

8.4. ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

(RM0006.100.2024), 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski przekazał,  

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński zgłaszając autopoprawkę do projektu uchwały  

w postaci wprowadzenia dodatkowego wydatku związanego z zakupem budynku po Poczcie 

Polskiej przy ul. Pszczelińskiej. 

 

Głos zabrała radna Barbara Koralewska w kwestii przyłączy kanalizacyjnych w Gminie 

Brwinów na ul. Gardenii. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński wyjaśnił przyczynę opóźnienia w wykonaniu i wskazał miejsce 

w uzasadnieniu wyjaśniające ten punkt. 

 

Radna Barbara Koralewska popiera w pełni realizację sali kameralnej przy Pałacu Kultury  

w Brwinowie, jednakże zwróciła uwagę, że projektant przygotował trzy warianty budynku, 

natomiast po wyborze dwóch z tych trzech przekazano dalej do zatwierdzenia przez konserwatora 

zabytków, więc kto dokonał wyboru i czy była gdzieś jakaś prezentacja tych propozycji. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym taką decyzję podjął Burmistrz Gminy Brwinów. Jeśli chodzi o obejrzenie propozycji  

to zapewne jest taka możliwość, chociaż nie wiadomo jeszcze, czy w ogóle któraś koncepcja 

zostanie zaakceptowana przez Konserwatora Zabytków. 
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Głos zabrał radny Kacper Kozłowski pytając czy projektant koncepcji sali kameralnej również 

różnicował koncepcje pod kątem nakładów i czy były umową objęte oszacowanie nakładów na to 

przedsięwzięcie, jak również oszacowanie zużycia mediów i kosztów operacyjnych. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że różnica w kosztach tych dwóch wariantów nie 

będzie duża, a jedynie różni się w lokalizacji względem pałacu. Na tym etapie nie mając 

szczegółowego projektu można jedynie orientacyjnie szacować koszty realizacji budowy. 

 

Głos zabrała Radna Marta Obara-Michlewska popierając chęć zobaczenia koncepcji sali 

kameralnej oraz w tym kontekście wizja zaplanowania parkingu. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że w WPF na przyszły rok jest zadanie dotyczące 

parkingu na sąsiedniej działce natomiast nie ma planów na duży parking w bliskim sąsiedztwie 

pałacu. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 (RM0006.100.2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, 

Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta 

Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Magdalena 

Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Karolina Krupa 

NIEOBECNI (2) 

Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

8.5. przekazania skargi według właściwości. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki informując, że zagłosuje 

przeciwko tej uchwale, gdyż jest to przypadek szczególny i w dotychczasowej karierze nie spotkał 

się z tego typu uchwałą aby przekazywać do wojewody skargę „sami na siebie”. W takim wypadku 

źle świadczy o Radzie i raczej jest niezgodna z prawem, gdyż nie można uznać tej działalności, 

jako działalności całej Rady, bo jest to działalność pojedynczych radnych, wskazał przy tym na 

kilka rozstrzygnięć w podobnych sprawach. 

 

Głos zabrała radna Barbara Koralewska wskazując, że ten spór powinien być rozstrzygnięty, 

ponieważ tak wczesne godziny posiedzeń nie były praktykowane, a radni mają problem  

z dojechaniem po pracy na posiedzenie i nie chcą tak często się zwalniać i narażać swoim 

przełożonym. 
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Głos zabrała radna Karolina Krupa wspominając, że posiedzenia rady i komisji są również dla 

mieszkańców, którzy chcieliby brać w nich udział, a tak wczesne godziny uniemożliwiają im udział 

i zabieranie głosu. 

 

Głos zabrała radna Marta Bartos nie zgadzając się z przedmówczynią gdyż, to mieszkańcy 

głosowali na radnych i ich poglądy, aby oni podejmowali decyzje w ich imieniu. Natomiast diety, 

które przysługują radnemu są rekompensatą za poniesione koszty utraconego dochodu z tytułu 

wykonywanej pracy. 

 

Głos zabrał radny Grzegorz Mieszała informując, że nie uda się wypracować kompromisu, 

dotyczącego odpowiedniej godziny posiedzeń komisji, gdyż niezależnie na którą godzinę zwołana 

jest komisja to i tak duża część radnych notorycznie się na nie spóźnia. 

 

Głos zabrał radny Adam Adamczyk prosząc o wyjaśnienie przez Przewodniczącego Rady, który  

w swojej wypowiedzi wskazał na niezgodność z prawem tego projektu uchwały, natomiast pod 

projektem widnieje podpis radcy prawnego, który powinien gwarantować tę zgodność z prawem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował, że jest to opinia prawna,  

z którą on się jedynie nie zgadza, dlatego poinformował o swoim sposobie głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania skargi według właściwości 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Adamczyk, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, Anna Kühn, Natalia 

Niewiadomska-Pasieka, Marek Rosiński, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

PRZECIW (6) 

Marta Bartos, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Agata Tymińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Górska, Marta Obara-Michlewska, Magdalena Szymczukiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Hanna Jankowska, Roman Wachnik, Kamil Wójcik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Głos zabrał radny Adam Adamczyk pytając czy znane są już wyniki ponowionego konkursu na 

stanowisko dyrektora ośrodka kultury. Natomiast drugim pytaniem jest, czy to prawda, że wśród 

kandydatów w konkursie jest radna Rady Miejskiej w Brwinowie, która była członkiem komisji 

konkursowej pierwszego nierozstrzygniętego konkursu. 
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Głos zabrała radna Marta Obara-Michlewska zwracając się do Przewodniczącego Rady, czy 

jest harmonogram procedowania statutu gminy i kiedy będzie się można odnieść do jego projektu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki odnosząc się w kwestii projektu statutu 

wyjaśnił, że obecnie został skierowany do Burmistrza celem uzyskania opinii prawnej, następnie 

będą konsultacje z prawnikami wojewody. Po uzyskaniu zaopiniowania projektu wszyscy radni ten 

statutu otrzymają, zanim zostanie on zgłoszony do porządku obrad jakiejkolwiek sesji. 

 

Głos zabrał radny Marek Winiarski zwracając się z pytaniem do Burmistrza na jakim etapie jest 

budowa cmentarza w Żółwinie, oraz czy w związku z ciągłą wojną tuż za granicami kraju wiadomo 

coś na temat szkoleń z obrony cywilnej na terenie gminy. 

 

Głos zabrał radny Maciej Żukowski prosząc o konkluzje Burmistrza po wstępnych rozmowach  

z Zarządem Powiatu Pruszkowskiego na temat ewentualnego częściowego współfinansowania 

przebudowy dróg powiatowych na terenie Gminy Brwinów w nadchodzących latach. Kolejny 

temat to kontynuacja poruszanego tematu na poprzedniej sesji zmiany linii autobusowej, aby 

wpuścić autobus na ulicę Powstańców Warszawy. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński prosząc, aby w kwestii konkursu na dyrektora GOK  

wypowiedział się Burmistrz Jerzy Wysocki. 

Głos zabrał zastępca Burmistrza Jerzy Wysocki informując, że jako przewodniczący komisji 

konkursowej może przekazać jedynie, że w dniu dzisiejszym odbyły się przesłuchania 5 

kandydatów, których oferty spełniły wymogi formalne. Komisja nie podjęła jeszcze decyzji. 

Natomiast co do imion i nazwisk kandydatów to status tych osób jest prywatny i w związku z 

ochroną danych osobowych nie mogą zostać przekazane. 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że jeśli chodzi o cmentarz to jest dokumentacja 

projektowa natomiast kosztorys, który był przygotowany trzy lata temu i wynosił 18 milionów 

złotych teraz jest w okolicach 25-30 milionów więc na taką inwestycję nie ma pieniędzy w 

budżecie gminy. Natomiast mieszkańców można odsyłać na cmentarz w Gąsinie i paradoksalnie 

jest on bliżej dla mieszkańców Brwinowa niż byłby ten w Żółwinie. 

W kwestii obrony cywilnej sytuacja jest specyficzna, ponieważ poprzedni rząd w 2022 roku 

przyjmując ustawę o obronie zlikwidował obronę cywilną. Obecny rząd dopiero pracuje nad nową 

ustawą, aby ją przyjąć. 

Jeśli chodzi o rozmowy z Powiatem Pruszkowskim to rozmowy jeszcze się nie zakończyły, gdyż 

obecnie Zarząd Powiatu oczekuje finansowania przez gminę w 50% wartości inwestycji, a jeśli 

inwestycja uzyska dofinansowanie zewnętrzne, wtedy 50% wkładu własnego powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki życzył wszystkim zebranym 

spokojnych świąt, aby ten czas był czasem pojednania i spokoju. 

 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie XI Sesji Rady Miejskiej  

w Brwinowie. 

 

 
Przygotował: Łukasz Dybała 


